
Další migrační konference na půdě
evropského parlamentu. Nejvyšší čas pro
CZEXIT
- CZ24 News | 16. června 2021

EU: Víte o tom, že včera proběhla nějaká „migrační” konference? Ne? Že jste o tom neslyšeli?
Tak to je divné. Akce se účastnily špičky Evropské únie a probíhala na půdě Evropského parlamentu.
Čím to, že se nenašlo žádné médium, které by vám zprostředkovalo, jaké názory na tuto otázku právě
„frčí” ve vedení naší EU? Nota bene, zvláště teď, před volbami, kdy se vám přímo vnucují politické
strany, které se jen třesou, aby u nás realizovaly to, co je právě v Bruselu „trendy.”

Tak se na to podívejme sami. Akci, nazvanou „II. Meziparlamentní konference na nejvyšší
úrovni o imigraci a azylu” uspořádal Evropský parlament spolu s parlamentem Portugalska.
Které je teď předsedající zemí EU. Mělo jít, alespoň podle pozvánky, o „široký dialog o řízení migrace
v Evropě”. Ale čertovo kopýtko, o co půjde ve skutečnosti, vykukovalo už z programu akce.
V námětech k odpolední diskusi se nacházel i bod: „Budování vzájemně výhodných partnerství s
klíčovými třetími zeměmi původu a tranzitu, s ohledem na dosažení komplexního přístupu EU k
migraci a správy azylu, včetně podpory legální cesty migrace do EU, integrace migrantů v EU a boj
proti obchodování s lidmi.”

Je potřeba si uvědomit, že všechna podobná jednání se vedou v „novořeči” EU, kde spousta
termínů má posunutý, nebo dokonce zcela opačný význam. Slovní spojení, jako je „podpora legální

https://cz24.news/dalsi-migracni-konference-na-pude-evropskeho-parlamentu-nejvyssi-cas-pro-czexit/
https://cz24.news/dalsi-migracni-konference-na-pude-evropskeho-parlamentu-nejvyssi-cas-pro-czexit/
https://cz24.news/dalsi-migracni-konference-na-pude-evropskeho-parlamentu-nejvyssi-cas-pro-czexit/
https://www.europarl.europa.eu/relnatparl/en/second-high-level-lnterparliamentary-con/products-details/20210527CPU35982
https://www.europarl.europa.eu/cmsdata/235837/EN%20Programme%20HLCM%202021%20Update%2011.06.pdf


cesty” asi není potřeba překládat. Ale závěrečnou zmínku o „boji proti obchodování s lidmi” je dobré
uvést na pravou míru. Její překlad do hovorové češtiny by mohl vypadat zhruba takto: proč by měli
na dopravě migroušů do Evropy vydělávat nějací pašeráci? Týt z našich peněz, které do toho už léta
sypeme? My si ty muslimy přece můžeme, za daleko menší prachy, dovážet napřímo. Letecky a beze
ztrát. A ještě se na tom „opeří” naše milé neziskovky. Kterým už taky peníze od „normálních” dárců
vysychají…

 

Ale pojďte přímo ke zdroji a podívejte se, co včera, na téma migrace, prohlásili „top”
politikové EU. Tak třeba předseda Evropského parlamentu David Sassoli: „V otázce migrace musí
všechny členské státy Evropské unie převzít svůj díl odpovědnosti.” A pak ještě: „Musíme znovu
uvažovat o společných opatřeních EU ve Středomoří k záchraně životů…”.

Nebo předseda portugalského parlamentu Eduardo Ferro Rodrigues. Ten hřímal, že „…je
nutné zavést globální a soudržný přístup k vnější dimenzi migrace, který zahrnuje komplexní,
konkrétní a vyvážené partnerství se zeměmi původu a tranzitními zeměmi, rozvojovou pomoc a
vízovou politiku…” Jasně, prázdné eurofráze. Ale velice, převelice zlověstné. Po zkušenostech
posledních let si už dokážeme domyslet, co si pod tím „vyváženým partnerstvím” lidé Rodriguesova
typu představují a pro jaké doktory a inženýry tu zmiňovanou evropskou vízovou politiku zamýšlejí.

Ve zlověstném patosu se, jako obvykle, překonával předseda německého parlamentu,
Wolfgang Schäuble: „Evropa potřebuje nový přístup k migraci. S novými postupy uznávání a
odpovědnosti. Ale nadále se navzájem blokujeme a mnoho migrantů ponecháváme na vnějších
hranicích.” A aby ani poslední oko nezůstalo suché, vytasil morální imperativ: “S každým potápějícím
se plavidlem, s každým ztraceným životem ztrácí EU svou důvěryhodnost.” V čích očích, to už neřekl.

Slyšet se nechala i Margaritis Schinas, toho času místopředsedkyně Evropské komise a
komisařka pro podporu evropského způsobu života. Aby i posledním váhajícím ukázala, jak to
s onou „podporou evropského způsobu života” lidé z Eurokomise myslí, zabouřila proti „toxické
debatě” o migraci. Tepala „izolacionistickou rétoriku” některých států a politiků a svůj projev
korunovala slovy, že „..migrace se pro EU stala klíčovou.”

Proč číst podobné plky a fráze papalášů, o kterých si stejně jen málokdo z vás myslí něco
dobrého? Třeba právě proto, že se nám blíží volby. Abychom si znovu připomněli, že evropský plán
výměny obyvatelstva jede dál. I když se o něm nemluví. Za krycí, Covidovou stěnou, se na něm maká
na plné pecky. Abychom si uvědomili, že ti, co řídí tyhle „komisaře” a euro-činovníky, tak ti ze svého
postupu k Chalífátu neuhnou ani o píď.

Jasně, tyhle Unijní struktury žádnými volbami neovlivníme. Protože právě tak je přece naše
milá EU schválně zkonstruována. Aby to nešlo. Co ale ovlivnit můžeme, je přístup budoucí vlády ČR a
našeho státu k záškodnictví, hloupostem a zhůvěřilostem, které z oněch struktur přicházejí. Zda je
budou nekriticky přijímat, pasivně bojkotovat, anebo se pochlapí a ukážou Bruseli fakáč.

Rovnice je jasná. Volbou takzvaných „proevropských” stran volíte další agresivní, nepřizpůsobivé,
ale dobře placené afromuslimy do svého městečka, další „ban” za vaše názory na sítích a další
osekání vašich práv ve prospěch přivandrovalce. Volíte burku pro svou vnučku a otroctví pro vnuka.

Přečtěte si ještě jednou, co pro vás „top management” Únie plánuje.
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